

元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

有關「暫停面授課堂」事宜

各位親愛的家長：

因應 2019 新型冠狀病毒疫情繼續惡化，教育局宣佈全港幼稚園會繼續暫停面授課堂及校內活動，直至學校的聖誕假期開始，即由 2020 年 12 月 7 日(一)至 2020 年 12 月 18 日(五)。故此，本園將會有以下安排：

(一) 學習安排

本園安排 ZOOM 網上學習課堂外，會繼續為幼兒準備不同的學習材料，除了功課、美勞外，更有本園老師錄製的聖誕節故事影片、普通話及英文的影片，履行「停課不停學」的教育服務，班主任會在影片完成後於群組內發放或家長可登入校網觀看。<https://tkhtkk.edu.hk/>。



(二) 領取學習材料包

由於疫情嚴重，本校會作出人流控制，各班領取學習材料包的日期及時間將會有以下安排，稍後班主任會與家長聯絡領取材料包的詳細時間，敬希家長配合有關安排。

	幼一	幼二	低一	低二	高一	高二
日期	12 月 9 日(三)	12 月 9 日(三)	12 月 10 日(四)	12 月 10 日(四)	12 月 11 日(五)	12 月 11 日(五)
時間	9:30-12:00	1:30-4:00	9:30-12:00	1:30-4:00	9:30-12:00	1:30-4:00

(三) 交回已完成的功課、聖誕飾物設計及花盆設計比賽參賽作品

1. 家長可於領取學習材料包當天交回已完成的功課。
2. 為方便家長，原定於 12 月 7 日或之前交回的參賽作品，家長可於領取學習材料包當天一併交給班主任。(截止遞交作品日期為 **12 月 11 日 4:30 前**)

(四) 聖誕節假期

聖誕節假期由 2020 年 12 月 21 日(一)至 2021 年 1 月 1 日(五)。1 月 4 日(一)為本園開課日，能否如期恢復面授課有待教育局公佈為準。

(五) 社工支援

社工服務熱線照常運作，以協助有需要的家庭，如有需要可於辦公時間致電本校社工陳姑娘 61613256。

(六) 預防新型冠狀病毒擴散

1. 本園會確保校園清潔及教職員健康，讓教職員保持適當社交距離工作。
2. 暫時取消上學期所有校內/校外集體活動，包括家長講座。
3. 由於疫情嚴重，學童應留在家中，盡量避免到人多的地方，而病毒有潛伏期，請家長必須留意健康情況。如有不適，應盡快求醫。

(七) 茶點費或全日班膳食費用安排

本園盼與家長共渡時艱，本園不會收取 12 月份的茶點費或全日班膳食費，敬希家長留意。

本園希望幼兒在家長、老師的愛護、關愛下繼續健康快樂地成長，我們攜手合作、共同抗疫，期待在復課日後見面。

校長 **陳港慶** 啟
二零二零年十二月一日

Yuen Long Tung Koon District Association Hung Ting Ka Kindergarten
Matters Concerning the Suspension of Face-to-Face Classes

Dear parents:

In response to the continued deterioration of the 2019 novel coronavirus epidemic, the Education Bureau announced that all kindergartens in Hong Kong will continue to suspend face-to-face classes and school activities from December 7, 2020 (Mon) to December 18, 2020 (Fri) until the beginning of the school's Christmas holidays.

Therefore, the school will have the following arrangements:

(1) Study Arrangement

In addition to ZOOM online learning classes, we will continue to prepare different learning materials for children such as homework, art and crafts, including Christmas story videos, Mandarin and English videos recorded by our teachers, for the fulfillment of "Suspension of Face-to-face Classes but Ongoing Learning". The class teacher will post the learning videos in the group after the video is completed for parents to re-view or parents can log on to the school network to watch.

<https://tkhtkk.edu.hk/>.

(2) Collecting the Study Material Package

Due to the serious epidemic situation, our school will control the flow of people.

Therefore, the date and time for each class to receive the Learning Material Package will be arranged as follows. Later, the class teacher will contact the parents for collection of the Learning Material Package to inform the designated date and time.

We hope that the parents will cooperate with the relevant arrangements.

	K1A	K1B	K2A	K2B	K3A	K3B
Date	9/12 (Wed)	9/12 (Wed)	10/12(Thurs)	10/12(Thurs)	11/12 (Fri)	11/12 (Fri)
Time	9:30-12:00	1:30-4:00	9:30-12:00	1:30-4:00	9:30-12:00	1:30-4:00

(3) Return the completed homework, Christmas decoration design and flower pot design competition entries

1. Parents can return the completed homework on the collection day of the learning material package.
2. For the convenience of parents, the entries originally scheduled to be returned on or before December 7 can be handed over to the class teacher on the day of collecting

the learning material package. (The deadline for submission of works is before 4:30 on December 11)

(4) Christmas Holidays

The Christmas holidays are from December 21, 2020 (Mon) to January 1, 2021 (Fri). On January 4 (Monday) the opening day of the school, whether face-to-face teaching can be resumed as scheduled is subject to the announcement of the Education Bureau.

(5) Social Worker Support

The social worker service hotline operates as usual to assist families in need. If necessary, you can call our school's social worker Miss Chan at 61613256 during school hours.

(6) Prevent the Spread of the New Coronavirus

1. The kindergarten will ensure the cleanliness of the school and the health of faculty and staff, and allow faculty and staff to maintain proper social distancing.
2. Temporarily cancel all indoor and outdoor activities of the 1st term including parent's talk.
3. Due to the seriousness of the epidemic, school children should stay at home and try to avoid crowded places. The virus has an incubation period. Parents must pay attention to their health. If you or your child feels unwell, seek medical advice as soon as possible.

(7) Refreshment Fee/Full-Day Meal Fee

The school looks forward to go through the difficult times with parents together. Therefore, the school will not charge refreshment fees or full-day meal fee in December. Parents are welcome to take note of.

The kindergarten hopes that children will continue to grow up healthy and happy under the love and care of parents and teachers. We work together to fight the epidemic together and look forward to seeing each other after school resumes.

Principal *Chan Kong Hing*
December 1, 2020